
 
 

 Bijeenkomst : 27 maart 2013 
 Clubbericht nr. : 37 
 Clubberichtschrijver : Ernst Evelo 
 Attendance : 68,65 % 
  
  

Aanwezig:        Wim Blansjaar, Eugène Bridié, Marijke du Burck, John van Dijk, Ron Doets, 
      Sabine Eggermont, Hans Eijer, Ernst Evelo, Anton Eelco Gerritsma, Ed 
      Gareman, Joseph Govaarts, Hein Grijpink, Gerhard Jansen, Robert de Kok, 
      Jules van Koningsbruggen,  Marco Lurks, Steven Mast, Marian Pérez, Pam 
      Perquin, Roger Steinberg, Soeroedj Tewarie en Daan van Wijk.  
 
Gast is Johan Burger, 
CEO van ATKB, Adviesbureau voor Bodem, Water en Ecologie 
 
Johan Burger is ooit door Betty gevraagd om hier wat te vertellen. Later is 
dat verzoek door Ton herhaald. En nu is het dan eindelijk zover…. 
 
Als u denkt: ‘ik ken die meneer ergens van’, dan kan dat zeker kloppen. 
Johan was voorheen voorzitter van de Raad van ondernemend Zoetermeer. 
Daarnaast is hij lid van de moederclub van Zoetermeer, alhoewel het woord 
‘moederclub’ tenminste door een enkel lid bestreden wordt. 
Toch hebben we Johan lang niet gezien vanwege drukke werkzaamheden in 
de branche en in het bijzonder als voorzitter van het regionale CDA.  
 
ATKB is in 2008 ontstaan uit de fusie van AquaTerra Water en Bodem B.V., AquaTerra-Geomet B.V. 
en Kuiper & Burger Bodem en Water B.V. Deze fusie werd noodzakelijk, omdat zonder een zekere 
schaalgrootte niet succesvol meegedaan kan worden aan openbare aanbestedingen.  
 
Bij ATKB werken circa 70 mensen. ATKB is actief op de volgende terreinen: 

 Landbodem, onderzoek naar milieuhygiënische bodemkwaliteit, onderzoek naar 
bodemsamenstelling en bodemopbouw. 

 Voorbereiden en begeleiden van bodemsaneringen. 

 Kwaliteit en kwantiteit van de waterbodem, de interactie met bodem en water. 

 Grondwater- en oppervlaktewaterbeheer. 

 Aquatische ecologie, hydrobiologie, vis en macrofyten, flora en fauna. 

 Beheer- en inrichting, planvorming inclusief vergunningen. 
 
ATKB kent drie vestigingen: Zoetermeer, Stellendam en Geldermalsen. Zoetermeer is daarvan de 
kleinste, dat maakt dat Johan veel mag reizen. Ook al omdat zijn klanten zich niet alleen binnen 
Nederland, maar met name binnen Europa en zelfs binnen China bevinden. Wat dat betreft heeft 
Europese regelgeving ook zo zijn voordelen.  
 
ATKB heeft in het verleden diverse prijzen gewonnen. Zo won ATKB de 2

de
  Ondernemersprijs 

Haaglanden 2011. Daarnaast is ATKB alweer 2
de

 geworden bij de MVO (Maatschappelijk 
Verantwoord Ondernemen) Award 2011. De aandacht voor natuur & milieu is dus niet alleen iets met 
klanten, maar ook voor binnen de onderneming. ATKB concentreert zich daarbij op duurzame en 
CO2 neutrale bedrijfsvoering en maatschappelijke projecten. Het leuke van die prijzen is dat daartoe 
ook een tweetal bedrijfsfilms zijn gemaakt, die zich ook nu nog goed laten bekijken.  
 

http://www.at-kb.nl/home
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Het werkkapitaal van ATKB zit in haar mensen. Vandaar dat ATKB veel aandacht besteedt aan de 
werkomgeving, opleiding en persoonlijke begeleiding.  
 
Johan illustreert ons vervolgens een hele nuchtere en ook zakelijke manier van kijken naar en 
omgaan met natuur. Zowel in zijn schaarste als ook in zijn schoonheid, in het bijzonder in zijn 
enorme regeneratie vermogen.  
 
Johan onderstreept nog eens dat ATKB geen ‘goede doelen’ bedrijf is (hoewel zij die absoluut 
sponsoren). Duurzaamheid is een economische factor van belang, waarmee je goed geld kunt 
verdienen. Dat vraagt wel schaalgrootte en groei over de grenzen. Niet alleen binnen Europa maar 
ook daarbuiten. En het gaat uiteindelijk om het voortbestaan van de aarde.  
 
Helaas is onze politiek niet vrij van een zekere wispelturigheid. Dat geeft soms opmerkelijke 
beslissingen die jaren later lastig te doorgronden zijn. Zo kijken we vandaag de dag weer heel 
anders aan tegen enkele ecoducten. Ook ecologen weten elkaar uitstekend te bestrijden. Reden 
temeer voor Johan toentertijd (technisch) voorzitter te worden van de branchevereniging. Daarnaast 
heeft het natuur conservatisme (vroeger was alles beter) de natuur geen dienst bewezen: het 
draagvlak voor natuur is in Nederland gering.  
 
De natuur in Nederland staat er niet goed voor. De diversiteit neemt af. Ergens zijn we binnen 
Nederland aan het tuinieren in de achtertuin en is de natuurlijke staat ver te zoeken. Gelukkig is de 
natuur vergevingsgezind en heeft de natuur een opmerkelijk regeneratievermogen.  
 
Met ‘Alles van waarde is weerloos’ sluit Johan zijn genuanceerde verhaal af.  
 
En dan zijn er natuurlijk altijd nog een paar vragen zo niet discussiepunten: 
> zoals de zin en onzin van de ecologische hoofdstructuur,  
> of de zelfregulering van de natuur,  
> of Natura 2000 dat Nederland op slot zet,  
> of wat dacht u van hobby jagen, 
> maar ook waarin China voorop loopt, 
> en wat Disney aan Bambi effect heeft gebracht.  
Het blijkt dat wij niet altijd het goede antwoord weten, dat er vaak ook niet één antwoord is en de 
natuur altijd een antwoord geeft.  
 
Marco dankt de spreker voor zijn zeer boeiende en realistische verhaal. Hij moest wel even slikken 
gegeven de politieke komaf, maar dat heeft de Natuurman Johan niet in de weg gestaan met passie 
de aandacht voor natuur bij ons te vergroten.  
 
Dan heeft de voorzitter [voor Eugene: lees Jules] eerst nog een paar ‘dingetjes’: 
We zijn als club veel van huis geweest en hebben mooie programma’s gehad. NL doet en het 
bezoek aan Schiphol worden in het bijzonder aangehaald. De organisatoren krijgen luid applaus en 
Joseph krijgt alsnog een flesje wijn.  
 
Daarnaast kijkt de voorzitter [lees Jules] natuurlijk ook even vooruit: 
Volgende week hebben we het Avondje van zes met maar liefst 32 van de 33 leden. En dat dankzij 
de bezielende leiding van Marina.  
Trouwens het avondje van zes is met partner, zonder diner en begint omstreeks 20u. En het thema 
is er vooral om gemeden te worden (of toch niet….).  
 
De week daarop gaan we met partner naar Gouda op bezoek bij Jan van Lokhorst die ons zal 
verhalen rond moderne schilderkunst. Inmiddels hebben 32 mensen zich opgegeven. Het belooft 
een zeer boeiend en gezellig bezoek te worden waarvoor men zich nog steeds kan aanmelden bij 
Jules. Morgen gaat hij de route verkennen en bij succes volgt een routebeschrijving. 
 
En overmorgen vertrekken we met een groep van 21 mensen naar Barcelona. Helaas zonder Marian 
die zich al op een geweldige manier heeft ingezet als tolk.  
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En dan is er nog zoiets als de rondvraag: 
Marian meldt dat het lustrum eraan komt met een middag- en avond programma. Inmiddels hebben 
19 en 21 mensen zich aangemeld. Opgave kan nog tot 1 april! En voor alle duidelijkheid zaterdag 25 
mei is de dag.  
Haar kinderen hebben het trouwens op NL Doet erg naar de zin gehad, dus Pocahontas heeft er 
sinds vorige week twee bevers bij. 
 
Roger en Ron gaan overmorgen beginnen met het invullen van het smoelenboek. Daar waar de foto 
ontbreekt volgt een smurf, welke geheel is te bepalen door de makers. Oftewel, laatste kans: zorg 
voor een foto! 
 
Pam geeft Steven alsnog een bijzonder boekje dat door hem en Xandra is samengesteld aan de 
hand van de enkele  herinneringen van leden aan Koos zoals gedeeld op de clubavond na zijn 
overlijden.  
 
Eugene verhaalt over de wijze waarop hij is bezig geweest voor het lustrum verhaal. Hij heeft 
daartoe zes jaar clubberichten doorgenomen. En ja, dan blijkt in menig clubbericht te ontbreken wie 
de voorzitter was, of wie de penningmeester. In ieder geval is Eugene naar eigen zeggen de sukkel 
die dit mooie kroniekje mag maken, waarvoor wij hem van harte bedanken.  
 
En dan hebben we tenslotte nog Daan: 22 m/v oftewel 68,65%. 
 


